

《单词百科:cube-shaped是什么意思?cube-shaped怎么发音?cube-shaped的解释和用法》

英语单词cube-shaped是什么意思?cube-shaped怎么读?cube-shaped怎么发音?简答网为您整理了cube-shaped的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



cube-shaped怎么读

cube-shaped的读音:[kju b e pt]

cube-shaped的意思

1、立方体形状的

cube-shaped的双语例句

1、The box was cube-shaped.

这个箱子是立方形。

2、Flow Calculation Study on the Lower Reynolds Number for Cube-Shaped Blown Sand

立方体风沙粒子的低雷诺数绕流计算

3、The cube-shaped building consists of an irregular concrete structure enveloped in glass.

该建筑是方体型玻璃盒子，里面是不规则的混凝土结构。

4、NTO Crystal Growth: From Fractal to Cube-shaped Structure

NT0晶体生长：从分形结构到立方结构

5、Simply put, the effect is that the Water Cube looks like an enormous cube-shaped bundle of bubbles.

简单来说，水立方看起来就像无数个泡泡所组成的巨大立方体。

6、Multiple Field-of-view Attachment Based on Cube-shaped Frame

基于立方体的多视场转换器

7、The farmer came up with the idea of making a cube-shaped watermelon which could easily be packed and stored.

该农民想出的点子是把西瓜种成立方形，这样一来包装储存都很方便。

8、Q. What would happen if you made a periodic table out of cube-shaped bricks, where each brick was made of the corresponding element?

Q.如果你把元素周期表里的元素制作成立方砖头，并按照周期表的排列方式把这些方块一个个排起来，会发生什么？--安迪o康诺利

9、Any of various jellyfishes of the class Cubozoa, having a cube-shaped medusa and a venomous, sometimes fatal sting.

任一种立方水母纲的水母，有立方形的身体和有毒，有时甚至能致命的螫刺。

10、And asbestos tailing is cube-shaped particles, rough superficial texture, alkaline and contains some short and small asbestos fibers, etc. These characters play remarkable role

to make asbestos tailing and asphalt mixture show good pavement performance.

石棉尾矿的颗粒呈立方体状、表面纹理粗糙、呈碱性以及石棉尾矿中含有部分短小石棉纤维等特点，对石棉尾矿沥青混合料表现出良好的路用性能起到显著作用。

11、In March, Amazon.com Inc. (AMZN) announced it is paying\$ 775 million to buy Kiva Systems Inc., a maker of squat, cube-shaped robots that move products around shipping centers.

2012年3月，亚马逊公司（ Amazon.com Inc. ）宣布斥资7.75亿美元收购Kiva Systems Inc.公司，后者专门生产在运输中心用于移动仓储物品的矮胖结实的立方体机器人。

12、Sitting in the footprints of where the towers once stood, the dark granite, cube-shaped pools, each about a half-hectare in size, are the largest man-made waterfalls in North America.

在世界贸易中心原址上的是黑色大理石的方形的池，每一个占地大约有半公顷。这是北美最大的人工瀑布。

13、The Yi camera uses a 16 megapixel Sony Exmor R image sensor, similar to those in GoPro's line-up, and the same Ambarella chipset that is used in GoPro's cube-shaped Hero4 Session, its latest camera.

小蚁相机使用了1600万像素的索尼Exmor R影像传感器，与GoPro的配置类似，它还使用了与GoPro最新推出的立方体形状的Hero4Session上一模一样的安霸（ Ambarella ）芯片组。

以上是简答网为您整理的cube-shaped怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于cube-shaped的用法、cube-shaped的释义、cube-shaped的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/cube-shaped>